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Najprawdopodobniej na dniach zmieni się lokalizacja wiślańskiego dworca autobusowego.
Miasto chce zmienić miejsce gdzie do tej pory zatrzymują się autobusy. Wyboru nie mamy,
nie chcemy płacić za dotychczasowy plac - mówią władze miasta.

Kilka lat temu cieszyński PKS sprzedał dworzec autobusowy wraz z zatoką na której zatrzymują się autobusy spółce
Intermarche. Wówczas firma informowała o planach budowy w tym miejscu supermarketu. Do tej pory jednak na
dawnym dworcu nic się nie zmieniło.

Jak informuje burmistrz Wisły, końcem ubiegłego roku zakończyła się umowa korzystania z dworca przez firmy
obsługujące połączenia. Do dzisiaj nowa umowa na korzystanie i zarządzanie tym terenem nie została
podpisana. - mówi Tomasz Bujok. Jak dodaje burmistrz, do urzędu miasta trafiło pismo od firmy Intermarche, która
proponuje miastu dzierżawę terenu pod dworcem. Problem jest jeden, firma chce od Wisły 300 tys. zł netto rocznie
za taką dzierżawę.

Otrzymaliśmy również propozycję wykupu części terenu za kwotę 3,5 miliona złotych. Dla nas jest to
niemożliwe do zrealizowania. - kwituje Bujok. Skoro gmina nie wykupi terenu ani nie che go dzierżawić, autobusy
muszą opuścić teren obecnego dworca. Gmina wspólnie z przewoźnikiem, który do tej pory zarządzał dworcem,
podjęła decyzję, że dworzec zostanie przeniesiony w okolice stacji kolejowej.

Tam chcemy urządzić dworzec autobusowy. Celem jest zgromadzić w tym miejscu całą funkcję
komunikacyjną. Taki obowiązek leży po stronie burmistrza. - dodaje burmistrz Wisły. Nie ukrywa jednak, że
początkowo będzie to prowizoryczne rozwiązanie. Przy budynku dworca PKP mają pojawić się wiaty dla
oczekujących na połączenie.

Jak zapowiada burmistrz, być może uda się w krótkim czasie odremontować dawną poczekalnię na dworcu PKP na
potrzeby podróżnych. Inne prace muszą poczekać. Klucze od tych pomieszczeń jednak mamy dopiero od kilku
dni Nie dysponujemy żadną dokumentacją inwentaryzacyjną budynku i przyległych obiektów. Musimy
rozpocząć prace nad planem zagospodarowania przestrzennego tego terenu. Niestety, aby
zagospodarować ten teren tak jak to sobie wyobrażamy, będzie to wymagało kilku lat. - mówi Tomasz
Bujok burmistrz Wisły. Zmiana miejsca zatrzymywania się autobusów ma nastąpić w lutym.
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